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Vážená paní 
Ing. Hana Bergmannová 
vedoucí odboru 
Odbor územního plánování a Stavebního řádu 
Krajský úřad Ústeckého kraje 
Velká Hradební 31 18/48 
40002 Ústi nad Lflhęm 

Č. j.: OUVB-1713/2021 Ve Velkém Březně dne: 06. O5. 2021 
Vyřizuje: L. Boháč 

Vážená paní Bergmannová, 

dne 03. 05. 2021 jsem pod vaším č. j. KUUIQ058263/2021 obdržel vaši žádost O součinnost Z důvodu 
neúspěšné komunikace se stavebním úřadem ve Velkém Březně. 
Fakt, že pracovnice našeho stavebního úřadu nekomunikuji s vámi, jako nadřízeným orgánem, 
považuji osobně za nepřijatelný. Proto jsem učinil následující opatření. Z hlediska organizace práce 
vydám organizační opatření, ve kterém uložím referentkám našeho stavebního úřadu, aby plnily úkoly 
vrozsahu, jak jim ukládá zákon č. 183/2006 Sb., stavební zákon, tedy i ,,černé stavby“ a řídily se 
pokyny nadřízeného orgánu. V oblasti pracovněprávní lze vámi uvedené chování zaměstnankyně 
našeho úřadu považovat za porušení pracovní povinnosti a V tomto smyslu ji předám písemnou výtku. 

vv Dále bych chtěl reagovat na sdělení, KÚ ÚK, UPS, že overením jemu dostupné evidence nezjistil 
žádné objektivní důvody k případné dlouhodobé nečinnosti našeho stavebního úřadu. 
Chtěl bych proto navázat na naše jednání, které se uskutečnilo na vašem úřadě dne 15. O4. 2021, na 
kterém jsme se, ještě za přítomnosti starosty obce pana Jungbauera a vedoucí odd. paní Buchlové, 
domluvili, že V případě, že náš stavební úřad ani v dodatečné lhůtě nezareaguje na váš příkaz ze dne 
02. 02. 2021 vaše č.j. KUUK/013998/2021, provede váš úřad na našem stavebním úřadě metodickou 
dohlídku, případně kontrolu, za účelem zjistit, zda tvrzení referentek stavebního úřadu, kterým 
argumentují Svou nečimıost vřízení o ,,černých Stavbách“, je objektivní nebo pouze subjektivní a 
v tom případě, čím je tato nečinnost způsobena. Jako nadřízený nedokáží odbomě posoudit kvalitu 
práce Stavebního úřadu S ohledem na počet podání a náročnost jednotlivých řízení. 
Uvědomuji si, pod jakým „tlakem“ Stavebníků naše referentky jsou, proto bych vás chtěl požádat o 
provedení takovéto dohlídky (kontroly), abych mohl argumentovat fakty, nikoli Statistickými čísly. 
Předem děkuji za spolupráci 
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